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ZAPISNIK 
 
sa javnog izlaganja u toku ponovne javne rasprave o prijedlogu Urbanističkog 
plana uređenja naselja Rabac održanog dana 24. srpnja 2018. godine  u 
Gradskoj knjižnici Grada Labina.   
 
Početak: 17.00 sati 
 
Prisutni: 
  
Od strane  nositelja izrade Jurcon Projekt, d.o.o. za projektiranje i graditeljstvo: 

1. Tito Kosty, dipl.ing.arh., ovl.arh. – odgovorni voditelj 
2. Gordan Maček, dipl.ing. prom. – član Stručnog tima u izradi Plana 

 
Od strane Grada Labina: 

1. Federika Mohorović Čekada - Zamjenica Gradonačelnika 
2. Zoran Rajković - Zamjenik Gradonačelnika 
3. Anamarija Lukšić, dipl. ing. građ.– Pročelnica  Upravnog odjela za 

prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju  
4. Irina Belušić Maggi', dipl.ing.arh., Viša stručna suradnica za investicije 

Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje 
akata za gradnju  

5. Marina Poldrugo –administrativni referent u Upravnom odjelu za 
prostorno uređenje zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju 

 
Od strane  garađana: 
Cca 37 građana - popis  prisutnih priložen je uz zapisnik. 
 
Silvana Fable – moderator javnog izlaganja 
Pozdravlja sve prisutne, te ih upoznaje da će se održati javno izlaganje u toku 
ponovne javne rasprave o prijedlogu Urbanističkog plana uređenja naselja Rabac. 
Upoznaje prisutne da će izlagati predstavnici tvrtke Jurcon Projekt d.o.o. koji je 
izradio plan, i to njegov glavni planer  Tito Kosty, dipl.ing.arh. i njegov suradnik 
Gordan Maček, dipl.ing. prom. Iznosi da će sve detalje o prijedlogu Urbanističkog 
plana uređenja naselja Rabac reći Pročelnica  Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju Anamarija Lukšić. 
 
Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju– 
gđa. Anamarija Lukšić dipl. ing. građ.:  
Pozdravlja sve prisutne i zahvaljuje im se što su se odazvali u ovom broju ponovnoj 
javnoj raspravi prijedloga Urbanističkog plana uređenja naselja Rabac (u nastavku 
zapisnika UPU naselja Rabac). Iznosi da bi ponovila  činjenice koje su vezane za 
samu proceduru plana i davanje primjedbi prisutnih.  Napominje da ova ponovna 
javna rasprava traje do 31. srpnja 2018., odnosno do utorka, te da se primjedbe 
mogu davati u razdoblju do pola noći. Upozorava prisutne da ukoliko šalju primjedbe 
poštom, omotnica mora imati poštanski žig najkasnije na dan 31.07.2018. godine: u 
suprotnom, sve ono što je pristiglo kasnije neće se moći uzimati u obzir, odnosno 
neće se moći odlučivati o takvim primjedbama. 
U nastavku izlaganja iznosi razloge ponavljanja javne rasprave prijedloga UPU 
naselja Rabac koji leže u tome što je nakon prve javne rasprave koja je održana 
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tijekom veljače i ožujka  2017. godine pristiglo mnogo primjedbi, te što je veći broj 
primjedbi prihvaćen. Prihvaćanjem većeg broja primjedbi koje su zadirale u promjenu 
zona po pojedinim namjenama, mijenjali su se posljedično i vlasnički odnosi po 
pojedinim zonama, te je stoga sukladno zakonu trebalo održati ponovnu javnu 
raspravu.  
Pročelnica je u daljnjem izlaganju objasnila prisutnima da će predstavnik izrađivača, 
odnosno glavni i odgovorni planer Tito Kosty iznijeti osnovnu koncepciju bitnih 
promjena koje su se desile u odnosu na posljednju javnu raspravu i predložila da se 
nakon njegovog izlaganja kroz raspravu i pitanja prisutnih daju odgovori i dodatna 
obrazloženja. 
Nakon toga je naglasila, kao što je napisano u pozivu javne rasprave, da se 
primjedbe u ponovnoj javnoj raspravi  mogu davati samo na ona rješenja iz 
urbanističkog plana koji su doživjeli promjenu u odnosu na prvo rješenje. 
Napomenula je da unatoč prije navedenome, stranke svejedno mogu davati 
primjedbe iz razloga što je teško razlučiti promjene, ali će stručne službe Grada sa 
odgovornim planerom kroz rješavanje primjedbi točno utvrđivati da li se iste odnose 
na izmjenjeni dio plana ili to rješenje  na koje vi imate primjedbu nije bilo izmijenjeno. 
Nakon toga daje riječ Titu Kostyu. 
 
Od strane nositelja izrade Jurcon Projekt, d.o.o. za projektiranje i graditeljstvo 
Tito Kosty, dipl.ing.arh. – koordinator plana i glavni planer obrazlaže prijedlog 
UPU-a Rabac: 
Zahvaljuje se na dosadašnjim prispjelim primjedbama, te napominje da je 150 
subjekata  uputilo svoje primjedbe, prijedloge i mišljenja, i da je sveukupno 
zaprimljeno 250 prijedloga. 
Iznosi da se na 50 % primjedbi i prijedloga podnesenih nakon prve javne rasprave 
nije moglo pozitivno odgovoriti iz različitih obrazloženja. Ističe visoki značaj naselja 
Rabac sa svojim stambenim dijelom, građevinskim područjem Rabac, od turističkih 
područja  koje se  u ovom planu zovu turistička razvojna područja. Napominje 
nadalje, da je gospodarska orijentacija Rapca usmjerena pretežno na turizam i 
podizanje kvalitete ponude, te zaključuje da će zarada dionika u turizmu biti bolja i da 
će se produžiti turistička  sezona usmjeravanjem na višu i bogatiju kvalitetu ponuda, 
te da će se i problemi koji danas postoje u Rapcu lakše premostiti. 
 
U nastavku izlaganja Tito Kosty iznosi bitne promjene ovog prijedloga plana u 
odnosu na prethodno rješenje: 

- Ukinula se zona "gornja nova Girandella" predviđena za turističko naselje u 
vidu potencijalnih apartmana. Time taj prostor koji je šumovit zadržava što više 
tih šuma, znači ostavljen je za sportsko-rekreacijski sadržaj. U samom 
angažiranju prostora to je najveća promjena u odnosu na prvi prijedlog plana. 
Puno hektara se oslobodilo od izgradnje sa intencijom da se izgradi ovaj dio 
Girandelle sa kvalitetnim hotelskim objektima. 

- Na tom dijelu Girandelle ukinuta je vertikalna veza - vučnica. Izmaknuta je 
trasa za neka parkirališta. 

- Redukcija u luci Rabac. Naime, veliki broj stranaka (30-tak osoba) dali su 
primjedbu na betonizaciju obale; naime, Lučka uprava je tražila da se definira 
lučki prostor kojim oni upravljaju, a on se sastoji od dva dijela, sastoji se od 
kopnenog i od morskog. Kopneni dio je praktično iste boje kao morski dio. U 
dogovoru sa Gradom je to reducirano, cijeli dio bi stavili u svoju funkciju, 
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prometnice su reducirane, šetnica -produžena skroz do granice obuhvata 
plana sa intencijom da se spoji od Rapca do Plomina. 

- Otpadne vode. U dogovoru sa Vodovodom Labin usaglašeno je da se uređaj 
koji je bio na kraju Girandelle izmakne mnogo dalje, izvan turističke zone. 

- Prostor jedriličarskog kluba. U prvom prijedlogu plana je bila predviđena "mala 
lučica", dobiven je negativan stav županije. U Prostornom planu Istarske 
županije nije predviđena sportska lučica, te je R6 ukinut, povezivanje - 
radničko okno-izlaz sa radnjama gore da se jedriličarski klub izmjesti, 
predviđeni su stručna rješenja o kojima će Grad Labin odlučivati , natječaji  i 
dr. 

- Stanovanje. Osnovna intencija je bila da ubuduće  u Rapcu nema više 
izgradnje veće od P+1, ubuduće neizgrađene parcele imale bi veće površine, 
tako da izgrađenost bude  rahlija. Grad je tražio da se limitira izgrađenost za 
postojeće parcele.  

- Vile,  urbane vile.  Predviđena je površina minimalno 1200-1500 m2, visina do 
P+2. 

- Promet. Glavni problem u Rapcu je danas da Rabac ovisi o jednoj cesti-
županijskoj, zato sugeriramo da se čim prije riješi poveznica kroz gornji 
Rabac, da se riješe i ove vertikalne veze koje će znatno riješiti povezivanje. 

- Turistički kapaciteti Rapca. Prostorni plan višeg reda Istarske Županije limitira 
naselju Rabac turistički kapacitet od 2000 ležaja. Danas Rabac ima 3004 
ležaja, to je jedno odstupanje od plana višeg reda, to je vrlo bitno, jer se 
neugodno odražava na promet, pogotovo na onaj promet u mirovanju. Ovaj 
prijedlog plana kao svaki urbanistički plan inzistira u odredbama za provedbu 
da se mora na svakoj građevinskoj čestici osigurati dovoljan broj garažno 
parkirnih mjesta u odnosu na sadržaj i  djelatnosti koje se dešavaju na 
parcelama, a što u Rapcu nije slučaj, a posljedica je da u sezoni ima grozno 
zagušenje. 

- Ovaj prijedlog UPU Rabac predviđa oko 1700  novih javnih garažno 
parkirališnih mjesta. Jasno je da se danas, zbog preizgrađenosti na svojim 
česticama ili drugih razloga, ne mogu osigurati parkirna mjesta, ali mogu 
osigurati parkirališna mjesta na drugim česticama ako se uspostavi neki 
ugovorni fiksni odnos. 

- Javni društveni intres - centar Santa Andrea, novi sportsko rekreacijski centar 
"Prohaska" - sportska dvorana, zabavno kulturni centar. 

 
Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju – 
gđa. Anamarija Lukšić dipl. ing. građ.:  

Iznosi da su, vezano za promjene u zonama stanovanja, maksimalno zadržane 
gornje granice koje dozvoljava prostorni plan, a za gradnju na parcelama koje 
nisu izgrađene  zadržane su stare odluke. Navodi da prijedlog plana definira 
uvjete novogradnje za obiteljsku kuću 800 m2, a za vile 1200 m2, te da se mogu 
rekonstruirati postojeći objekti po uvjetima iz plana. Isto tako iznosi da tipologija 
građevina-nizovi nisu primjereni za Rabac, a za postojeće nizove prijedlog plana 
definirana uvjete za njihovu rekonstrukciju. Navodi da prijedlog plana daje uvjete 
za rekonstrukciju zona uz more unutar postojećih gabarita, i uvjete za 
rekonstrukciju uz zadržavanje postojeće namjene. 
Iznosi da prijedlog plana uvjetuje da se na području uz i oko hotela Primorje 
maksimalno zadrži zelenilo. Plan predviđa uvjete izgradnje -rekonstrukcije 
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Tavernete koja se nalazi u zoni M5. Navodi isto tako da postoje određene zone u 
Rapcu gdje je predviđen urbanističko-arhitektonski natječaj. 
 

Nakon uvodnih izlaganja moderator Silvana Fable otvara raspravu u 17 sati i 39 
min. 
 
Mihovilović: 
Traži pojašnjenje odnosno informacije što će se dogoditi sa lukom u Rapcu, odnosno 
betoniranjem obale? 
 
Tito Kosty - odgovor: 
Lučka uprava je postavila zahtjev da se dio obale stavi u funkciju njezinog 
upravljanja- kopneni dio, za morski dio je bio još veći zahtjev. Za luku je predviđen 
natječaj-stručno rješenje koji će definirati točan sadržaj. 
Prostornim planom Istarske županije predviđena je ovdje  benzinska pumpa za 
nautičare, određena je lokacija benzinske pumpe. Da bi riješili problem prolaska 
cisterni predviđeno je da se sa ulice Slobode izvede jedan spust iza hotela Primorja, 
gdje bi bili ugrađeni rezervoari za gorivo - kao režijski promet, kolno-pješački, da u 
određeno vrijeme pod određenim uvjetima mogu dolaziti vozila za opskrbu. U većini 
naselja imamo dva režima prometa: ljetni i vansezonski (zimski). Definitivni odgovor 
dati će  arhitektonsko rješenje unutar natječaja kojeg mora sprovesti Grad. 
 
Mihovilović:  
U planu se ne vidi gdje će biti lukobran, što znači ta površina? 
 
Tito Kosty - odgovor: 
To ostavljamo za to stručno rješenje-natječaj, planom su dani glavni elementi. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor: 
Za lukobran i proširenje postoji građevinska dozvola, koja obuhvaća proširenje rive 
od plažice do lukobrana. Dana je samo zona luke, za sve ostalo ne postoji 
građevinska dozvola. Nivo Urbanističkog plana uređenja ne crta detaljno te lokacije, 
u prijedlogu plana je dana samo zona luke, a natječaj će rješiti sve ostalo. 
 
Dario Diković:  
Znači, moguća je betonaža one male plažice ako to arhitektonska studija dozvoli? 
Zašto se to nije izuzelo? Ta plažica je srce Rapca… 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Treba to definirati malo detaljnije da bude jasno: mala plažica ne smije se dirati. 
Zahtjev Lučke uprave za proširenjem nismo prihvatili, treba raspraviti sa lučkom 
upravom. Nastojati će se da je jedan od uvjeta provedbe natječaja da se jasno 
naglasi da se plaža mora zadržati. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Imam dva pitanja oko lukobrana i benzinske pumpe: u kojem vremenu će se 
realizirati taj natječaj? 
 
Anamarija Lukšić - odgovor: 
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Što se tiče kopnenog dijela, Grad može utjecati, što se tiče lučkog dijela, ovisi od 
Lučke uprave. Mislim da Lučka uprava radi na tome i na realizaciji lukobrana. Ne 
mogu reći za nikakve rokove jer bez njih se ne može to provesti. Potreban je 
konzenzus. Zadnji natječaj je bio još davne 1988. godine, a baza tog natječaja ušla je 
u svu plansku dokumentaciju. Smatram da će se uz suradnju svih strana realizirati. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Znači, zaključak svega je da ako nam netko pokloni novac mi nismo spremni graditi 
luku, lukobran i realizirati sve ostalo? 
 
Anamarija Lukšić- odgovor:  
 U ovom trenutku smo spremni za lukobran. Grad Labin će sve napraviti da se 
financiranje lukobrana realizira iz nekih Europskih projekata. Grad Labin će se 
uključiti, ali nositelj je Lučka uprava. Za ostalo nije spremna dokumentacija. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Konstatiramo da imamo dozvolu za lukobran, a za sve ostalo vezano za lukobran 
nemamo ništa.                                                                         
 
Antonela Mohorović Kožuh, dipl.ing. Pomorskog prometa - Lučka uprava 
Rabac: 
Stalno nas se proziva, mi ne možemo raditi urbanistički plan, nismo arhitekti. Imamo 
građevinsku dozvolu za lukobran, tražimo novce da se to realizira. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Kao lučka uprava, u ovoj fazi izrade Urbanističkog plana uređenja Rapca, odnosno 
javne rasprave, vi dajete svoje impute, ono što vi možete i znate, a mi neznamo, ili 
bolje znate nego mi. 
 
Antonela Mohorović Kožuh, dipl.ing. Pomorskog prometa - Lučka uprava 
Rabac: 
Lučka uprava ne traži proširenje tek tako iz nekih hirova, to nije točno. Zašto bi 
proširili područje lučke uprave na cijelu rabačku valu? Iz jednostavnog razloga: 
čovjek što baca sidro blizu obale plaća upravnu pristojbu, a oni koji par metara dalje 
bace sidro ne plaćaju ništa - ispadamo smiješna država! Gdje ćeš u svjetu doć sidriti 
brod - mega jahtu i ne plaćati ništa? Mi želimo da nam se dozvoli da napravimo red u 
jednom nered, odnosno da se ljepše gospodari prostorom. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Nije problem urbanističkog plana u vali, to je problem discipline i reda. 
 
Antonela Mohorović Kožuh, dipl.ing. Pomorskog prometa - Lučka uprava 
Rabac: 
Stav je Ministarstva pomorstva da bi trebalo sva područja gdje se čamci i plovila 
prirodno sidre uključiti u lučka područja. Taj stav je još 2013. godine izišao na 
stranicama Ministarstva, dakle sređivati stvari sa Gradovima i Općinama i prostornim 
planom, ja tu ne vidim nikakav problem. 
 
Tito Kosty - odgovor: 
Molim da vaše stavove pismeno dostavite da možemo reagirati. 
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Izidor Bilić:  
Da li je nositelj izrade tog arhitektonskog natječaja Grad Labin ili su to svi privatni  
investitori koji su vlasnici na tom području zajedno sa Lučkom upravom? Pitanje je: 
tko je taj koji će platiti kompletnu studiju? 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Zakon je jasno rekao da se arhitektonski natječaj propisuje odlukom gradskog vijeća i 
ta odluka sadrži sve uvjete i način provedbe javnog natječaja. Gradsko vijeće kroz 
svoju odluku formira ocjenivački sud koji će procjenjivati prispjele radove.  
 
Izidor Bilić:  
Grad je taj koji će to potaknuti, a onda nema problema ni sa lučkom upravom, ni 
privatnim investitorima. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:   
Naravno, Gradsko vijeće. Kad govorimo o lučkoj upravi svima nam je poznato što je 
lučko područje. 
 
Alen Štucin: 
Prošli put sam postavio jedno pitanje vezano za zonu M2, zašto M2 je zona 
mješovite namjene – stambeno-poslovne - pretežno poslovna, u tom području u 
odgovoru  predloženom planu navodi se što. Čitajući zapisnik sa prošle javne  
rasprave pročitao sam slijedeće: "Da li je uz obalu na području namjene M1 moguća 
gradnja konobe u sklopu kuće"? Kako je to došlo u zapisnik, ja ne znam. Konoba na 
toj parceli postoji od 1942.  
 
Marina Poldrugo- odgovor: 
Možete doći i poslušati govor na snimci iz koje se zapisnik piše. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Ako je krivo možemo i mi čuti. 
 
Alen Štucin: 
Pitanje je bilo: što znači M2 stambeno poslovna, ja to nisam pitao, konoba postoji od 
1942. god. Potrošio sam 6 godina za legalizaciju tog objekta. Druga stvar: s obzirom 
da sam vlasnik objekta na obali,  uporno mi se nameće arhitektonski projekt. Da li se 
takav projekt traži od Spara, Konzuma, Lidla? Zašto, pitam, negdje može, a negdje 
ne može? 
Meni dođu gosti na rivu i pitaju gdje je centar Rapca. Sram me je odgovoriti ovo je 
centar, pogotovo kad je napravljena investicija na Girandelli, pod kojim uvjetima, 
znate vi: bazeni se nalaze na zemlji Republike Hrvatske, nama se to osporava. 
Puno pitanja i šta, rekli ste na uvodu  u raspravu da imamo 15 dana za pitanja, nakon 
toga nema. Mi smo dali primjedbu prošle godine, čekali smo nekoliko mjeseci; to je 
nepoštivanje građana i nepoštovanje procedure. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Što se tiče zapisnika posebno ćemo obratiti pažnju da li se tu dogodilo o nekom 
nesporazumu ili ne. Drugi dio je ovaj da vas je sram reći da ovo je centar Rapca. 
Upravo radi toga dajemo rješenje: struka će dati svoje mišljenje. 
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Rabac na tom  prostoru zaslužuje mnogo bolje. Naši obalni gradovi imaju dva centra: 
jedan je ljetni, a jedan zimski, po sezoni uživaju na rivi. Mi smo uvjereni da tu rivu 
treba urediti da bude dostojna Rapca, a ovaj budući centar sa tim velikim sadržajima 
će biti jedna koncentracija tih javnih sadržaja, garažnih parkirališnih mjesta, i tu se 
može biti tokom cijele godine. 
 
Alen Štucin: Kad ćemo mi to doživjeti? 
 
Miljenko  Miškulin: 
Cijelo vrijeme o tome pričamo, a vi razvodnjujete stvar. Pričamo o Rapcu: malom 
centru koji treba biti u svom centru funkcionalno i  uređeno, a vi sad pričate o 
garažama i premještanju novog centra na Giradelli. Poštujte ove ljude koji su došli 
pristojno pitati neke stvari. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Ja Rabac poznajem od 1950. god. i cijenim ga, kad je imao par tisuća stanovnika i 
gostiju, turista. Danas je to par desetaka tisuća stanovnika. Taj Rabac zavrijeđuje 
nešto drugo i to treba napraviti.  
 
Miljenko  Miškulin: 
Jako mi je žao, ali vi ne želite čuti ono  šta sam rekao. Rekao sam da je Rabac malo 
primorsko mjesto   koje  zavrijeđuje da bude uređeno   i funkcionalno.  Kako sad 
stanje stoji, vi sami ste u svom uvodnom izlaganju rekli da to nije tako. Ne ljutim se, 
ali to nije bilo pitanje u ovom kontekstu na garaži i parkiralištima. Mene je uvrijedilo to 
što ste počeli pričati o garažama, o centru Rapca prema Prohaski ili ne znam gdje.  
 
Tito Kosty - odgovor:  
Pardon, jeste vi bili na prošlim izlaganjima? 
 
Miljenko  Miškulin: Jesam. 
 
Tito Kosty - odgovor: 
Šta je glavna tema bila: parkirališta i garaže. Sad se vi ljutite što ja o tome govorim. 
 
Miljenko  Miškulin: Počeli ste pričati o garažama i parkiralištima. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Ponovo kažem: Rabac, malo, ljupko, primorsko mjesto, nije više malo mjesto, nego 
jedno veliko turistički popularno mjesto i zavrijeđuje da ima tu uređenu rivu koju 
koriste najviše građani. Šta odluka gradskog vijeća o izradi tog urbanističkog plana 
traži? Mogu vam pročitati. Ja sam uvjeren da smo to na odgovarajući način 
zadovoljili, ono šta svi možemo.  Šta nas brine je kad se to može realizirati.    
Svaki urbanistički plan je nužan preduvjet da se to dogodi. Planovi su dugoročni, 
podložni promjenama. 
 
Anamarija Lukšić- odgovor:   
Ja se ispričavam, mi ćemo provjeriti zapisnik što se tiče audio zapisa kad je rađen 
zapisnik i provjeriti ćemo točne navode. Još jedanput ćemo poslušati i provjeriti. 
Slažem se sa gospodinom Miškulinom da Rabac ne zaslužuje i što se tiče svih 
rokova i što se tiče izrade. Zašto sam spominjala 1988. godinu, ne vraćam se u nju 
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zato da se vratimo u prošlost, ali  te 1988. god je raspisan opći Jugoslavenski 
arhitektonski natječaj i rezultati tog natječaj  su uključeni u tadašnji PUP. On je 
donesen i šta je od njega realizirano? Govorimo o privatnim parcelama i privatnim 
objektima, a ne o javnim parcelama. Znači imali smo plan koji je bio na snazi do 
2008. god. kad ga je zakon stavio van snage. Šta je realizirano? Bili su stvoreni svi 
uvjeti počev od hotela Apolla i Primorja, svi ovi objekti koji su stvoreni na rivi. Uvjeti 
rekonstrukcije  nisu riješili niti jedan objekat. Onda je Općina Labin krenula sa jednom 
inicijativom da surađuje sa svim vlasnicima, jer nažalost svi ti objekti su prodani, 
svaki ima parcelicu 40-tak m2. Nažalost nije se uspio postići dogovor, i danas 
donosimo UPU, imamo zakonodavstvo koje nam je ukinulo detaljan plan - jedan 
jedini plan koji može detaljnije razraditi nekakvu izgradnju u izgrađenim naseljenim 
mjestima. Onda smo i dalje ostali kod tog arhitektonskog natječaja. Međutim, mislim 
da ga danas imamo, da ga imamo provedenog i da smo ga uključili u UPU. 
Garantiram da se on realizirat neće. Zašto? Zato jer  mi i danas na toj rivi imamo 
kućice od 20-40 m2. Krenite od vašeg objekta, krenimo od  kvadrature  -  drži se 
svog vlasništva. 
Radimo na tome da moramo definirati način, ne samo urbanizam, da svi ti vlasnici 
danas- sutra shvate da on više neće moći govoriti o svom objektu o 20 m2,  nego 
ćemo morati rješavati nekakvim poslovnim građevinama koje će unutar  sebe imati 
više vlasnika. Znači nije to samo urbanizam, urbanizam je mogao biti danas da je 
UPU rješen. Druga  stvar su javni objekti gdje Grad mora  voditi računa o uređenju 
istih. 
 
Alen Štucin: 
Što ste rekli da treba razgovarati s vlasnicima? Otkad sam ja dolje u 16 godina, sa 
mnom nitko nije razgovarao. Ja ne  znam da je netko probao s nama razgovarati što 
bi mi htjeli. 
Ja sam rekao prošli put nakon rasprave, problem je nastao kad se privatiziralo. To 
nije problem, ako vam treba sutra imate potpise svih nas na stolu. 
Počnimo rješavat. Krenimo s rješavanjem. Nema isprike. Ako ste vi nama dali 
obavezu da imamo mogućnost primjedbe 15 dana ponašajte se u skladu kao i mi. 
Rok za odgovore na primjedbe 30 dana. Ovo će ići u nedogled ako smo mi čekali 15 
mjeseci na odgovore za primjedbe da ponovimo javnu raspravu. Meni je jasno da se 
zakoni mijenjaju u ovoj državi svaki put kad se mijenja vlast.  Kad ćemo završiti? 
Niste krivi Vi, mi smo krivi kao društvo. Gdje može Grad rješavat, neka radi da ne 
čeka promjenu vlasti ili promjenu zakona. Prije kad sam spomenuo i državno 
vlasništvo,  meni nije krivo da susjed ima kravu, ja želim da isto imam kravu, ne želim 
da susjedu krepa krava, ali onda neka rade svi. Ovaj može jer je tako, onaj ne može 
jer je onako pod određenim uvjetima - uvjeti za svih, to je tako i gotovo, ništa drugo.  
Imam predmet koji sam predao 2011. god. vezano za parcelu M2. Idejni projekt je 
izradila arhitektica Romina Mohorović. 50 m2. Bio sam kod vas, pogledali ste 
projekat, rekli ste da je građevinski pravac u redu, namjena je u redu, infrastruktura 
postoji, pristupna prometnica postoji, sve je u redu, vezano na to predao sam zahtjev. 
Prošli put ste napisali 150+5 uz arhitektonsko rješenje u postojećim gabaritima, ne 
odobrava se samo zelena zona, kako piše odgovor: izgradnja novih građevina na 
navedenim šetnici Lungomare nije dozvoljena.    
Zašto zelene površine? Ja pitam uvjete gradnje, a vi mi govorite da tražim za 
prenamjenu. Da li se visoko zelenilo nalazi u zoni Girandelle, da li se nalazi u 
Maslinici? 1942. god. pradjed moje žene počeo je raditi kuću. 15 godina čekam da se 
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donese ovaj urbanistički plan, 6 godina za legalizaciju objekta, meni je dosta tog 
čekanja, ako vi imate vremena ja nemam. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Ne bi se osvrtala na pitanja vezana  za legalizaciju jer je ta legalizacija donijela 
previše zla.  Što se tiče izgradnje uz more, svima koji i malo prate donošenje planova 
i na svim javnim raspravama smo mi naglašavali i propisivali da je zakonodavac  
jasno rekao što je moguće raditi uz more u pojasu od 70 i 100 m. Znači, nismo to mi 
propisali nego je to propisao zakonodavac. To što se dešava u turističkim zonama, to 
je isto zakon rekao, to su takozvana turistička područja izvan naselja. To znači da 
postoje drugačiji kriteriji: unutar 70 i 100 m stambenog naselja je moguća izgradnja 
samo onih namjena koji su vezani, a rekonstrukcija postojećih objekata nije 
zabranjena. Tamo gdje je izgrađeni dio to je dozvoljeno. Za novogradnju - lokacije 
gdje nisu bile građevine - su definirane  -   do 2004. god. je bila jedna situacija, nakon 
2004. do 2007. druga situacija, a u sadašnje, kad je donešena uredba i ZOP 
zakonodavac je točno ograničio. 
Kad vi čitate dozvolu  ispada  da ono što su naši gradili više ne možete. Nova naselja 
uz more više ne možete izgraditi. Da želite sagraditi jedan Rovinj ili Umag, vi ga po 
današnjem zakonodavstvu ne možete sagraditi. To je žalosno, ali to je tako. Ako 
netko od labinjana želi sagraditi kuću uz more ispada da ne može. To su neshvatljive 
odredbe, ali mi ih se moramo pridržavati. Ja vjerujem da će se to promijeniti, jer 
ograničenja koja imate u stambenom naselju su neprihvatljiva. Znači, oni stanovnici 
koji žive na moru, u građevinskom području bi trebali imati prioritet u svemu: da mogu 
graditi, rekonstruirati i ostvariti neki život. Ja se u potpunosti slažem sa većim dijelom 
vašeg izlaganja. 
 
Alen Štucin: 
Rekli ste 2004., 2005 godina.  
Godinama ovdje dolazi jedan kolega iz Ljubljane. One godine kad je kod spomenika 
na Girandelli  izgrađen "Tropik" došao je nakon par dana kod mene i rekao: “Pa kako 
je moguće?” Nije mi bilo jasno šta on priča. “Pa tamo vam je spomenik NOB-u!”  
Meni ne smeta, netko je odlučio i tako se odlučilo. 
Prošle godine investicija Girandella, opet je došao i govori:”Vi ste ludi, sad između 
spomenika još ste napravili i WC-e!” 
Susjed nek ima pet krava, ali meni dajte tu moju jednu. 
 
Dario Čekada: 
Mene intresira o zoni M1 - postojeća stambena gradnja, da li se odnosi na visinu 
objekta? 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Na sve. 
 
Miljenko  Miškulin: 
U ime mjesnog odbora. Na prostoru bivše benzinske pumpe se može parkirati u 
najveće ljetne gužve do 150 auta. U onom trenutku kad se napravi kružni tok tih 
parkiranja neće biti. 70 parkirnih mjesta će se izgubiti. Ovdje se dolazi na najveću 
Rabačku plažu.  Mjesni odbor je zahtjevao da se nađu zamjenska parkirna mjesta. 
Pitam se je li moguće da i to što imamo više nećemo imati. 
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Anamarija Lukšić – - odgovor: 
Što se tiče ovog ulaza u Rabac, raditi će se kružni tok i ostaviti prilaz ulazu tom 
prostoru. Čekamo da od Države dobijemo prijenos vlasništva. Znači, ako je danas 
bilo moguće parkirati 150 auta, to će i dalje biti moguće, ničim se taj prostor neće 
smanjiti. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Ako to ne bude moguće  ja ću to zapamtiti. Osobno ću doći u Grad Labin i reći da ste 
lagali. Ispričavam se ako sam u krivome, ali vjerujem da će biti ovo šta sam rekao, da 
će biti tako. 
 
Anamarija Lukšić- odgovor:   
Mi ničim ne ulazimo unutra, osim ulazom iz kružnog toka. 
 
Miljenko  Miškulin: 
U odgovoru mjesnom odboru nakon prve javne rasprave ste napisali da neće biti 
toliko parkirnih mjesta i da će biti samo jedan broj tih parkirnih mjesta prije nego ova 
dionica gore bude izgrađena i nakon toga ni jedan. 
 
Anamarija Lukšić- odgovor:   
Kolega je pokušao nacrtati unutar tog prostora parkirna mjesta, ali nacrtao je baš 
parkirna mjesta kakva moraju biti po propisima za parkirno mjesto. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Znači, odgovorili ste mi da ih neće biti. 
 
Anamarija Lukšić- odgovor:  Točno, dok se ne izvede spoj, to je slobodan prostor. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Napisali ste da će ih biti puno manje nego sada dok se ne izvede spoj, a nakon spoja 
da ih neće biti. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Ako idete raditi parkirna mjesta na način da  imaju dimenzije 6 x 2,5 m i da imaju 
pristup na prometnicu, onda sigurno ne može biti 150 parkirnih mjesta. Znači, ako se 
parkira na tom prostoru bez takve reguliracije onda će svatko gurnuti vozilo gdje 
može gurnuti. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Gospođo Anamarija, nađite ih. Dosad smo ih imali, sad ih više imati nećemo. 
 
Anamarija Lukšić- odgovor:   
Nećemo obilježavati parkirna mjesta, ostati će prostor. Ako idete obilježavat parkirna 
mjesta -150, može vam garantirati inženjer prometne struke kao i ja, da ne stane 150 
parkirnih mjesta na tom prostoru, mogu samo slobodno bez obilježavanja 
parkirališnih mjesta. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Pročitajte što ste napisali, nije puno za čitat pa će ljudi zaključit koliko je tih parkirnih 
mjesta, da ne kažu ljudi da ja izmišljam. 
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Anamarija Lukšić - odgovor:  
Znam šta smo napisali. 
 
Tito Kosty- odgovor:   
U članku 68. Odredbi za provođenje prijedloga UPU Rapca piše da je 150 garažno 
parkirališnih mjesta osigurano na ovom prostoru. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor: 
Pitanje je glasilo: “Predlaže se na području planiranog  ulaza  kružnog toka 
predvidjeti zamjenski prostor za parkiralište, te da se izgradi javno parkiralište.”  
Odgovor glasi: “Primjedba se ne prihvaća, parkiralište uz kružni tok ugrozilo bi 
sigurnost prometa. U neposrednoj blizini ulaska u Rabac planirana je izgradnja javne 
garaže, međutim kako se u ovoj fazi  rekonstrukcija raskrižja neće izvoditi prema ulici 
Giuzzepina Martinuzzi već samo odvojak iz kružnog toka prema parceli k.č.428 k.o. 
Rabac, prilikom izvođenja radova na raskrižju urediti će se privremeno parkiralište 
koje će se koristiti do realizacije nastavka spomenutog odvojka ceste.” 
 
Miljenko  Miškulin: Sad je jasnije. Da li imamo mi toliko parkirnih mjesta?  
 
Alen Štucin: 
Parkiranje kod hotela "Mediteran" u blizini rampe. Planirano je  40 parkirnih mjesta. 
Danas mi imamo barem duplo: 40 s jedne strane i 40 s duge strane.  
Da li je to po nekim standardima, a  to je smanjenje? 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Kad pišete odredbe plana imate standarde: uvjete za veličinu parkirnih mjesta imate 
određene. Uz postojeće, uređuju se i dalje parkirna mjesta na ovim površinama koje 
su posebno označene brojevima. Parkirališta su napisana po standardu. Imamo 
dosta parkirališta koja ne zadovoljavaju standarde. Kad izrađujete UPU morate se 
držati standarda.  
 
Mihovilović: 
Zašto je javni prolaz kod pošte i samoposluge, i park ispred toga u centru Rapca, 
prodan Valamaru? Isto tako javno stepenište je prodano privatnoj osobi. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Ja isto ne znam kad je to prodano, ali bilo je prodano društvenom poduzeću Rabac, 
a danas je to pretvorbom postao Valamar. Znači, prodano je HP Rabac, cijeli prostor. 
I hotel Apollo i centralni dio ima puno suvlasnika, a bilo bi mnogo bolje da je to javno 
dobro. Zato se dešava to što se dešava -1970-1980 god. 
 
Ilijašić : 
Prohaska je najljepši dio Rapca. Zanima me zašto se tu ne predviđa gradnja 
luksuznih-visoke kategorije objekata i drugo pitanje spoj Rapca sa gradom Labinom. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Kao arhitekt i urbanista mislim da niti jedna arhitektura ne uljepšava lijepi prostor. 
Lijepi prostor mora ostati lijepi prostor. Meni je žao da ta primjedba nije došla ranije. 
Ovaj prostor mora ostati takav osim neke  intervencije  vezane za sport. Površina na 
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području hotela Prohaska ostaje kao neka veza, spona između stambenog i 
turističkog dijela Rapca. 
Da je ova primjedba  došla ranije možda se moglo o tome razgovarati, ali onda se 
ponavlja javna rasprava. 
 
Nevina  Miškulin: To ne bi bila neka, to bi bila druga, treća ... 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Prometna veza, davno predviđena preko Katura, spustiti se dole u Rabac, predstavlja 
veliki zahvat s obzirom na konfiguraciju terena. I ovim UPU je predviđena ta veza, 
nažalost dijelom prolazi kroz gornji Rabac. Ono što sad svakako treba napraviti je 
veza kroz Cresku ulicu da se rastereti ova postojeća. Kolega je ovlašteni inženjer 
prometa i grad Labin je napravio studiju, 3-4 varijante za povezivanje Labina sa 
Rapcem. Nulti prioritet je riješiti problem povezivanja Rapca  i Labina. 
 
Miljenko  Miškulin: Prije bilo kakvog hotela  bi trebalo napraviti tu prometnicu. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Svaka čestica mora imati osigurano parkirno mjesto, onaj koji to ne može mora 
osigurati parkirališno ili garažno mjesto na drugoj građevnoj čestici namijenjenoj 
izgradnji skupnih garaža ili parkirališnih prostora. Zakon kaže da svagdje kad se 
donese neki UPU jedinica lokalne samouprave je dužna izgraditi infrastrukturu. S 
jedne strane JLS je dužna, dok mnogi zarađuju s tim da prodaju građevinski teren. 
 
Miljenko  Miškulin: Onda bi to trebalo važiti i za hotele. 
 
Dorijano Zupičić: 
Vezano uz prometnice, interesiraju me Creska i Opatijska ulica u produžetku, kako 
će se to rješavati u tehničkom smislu: stupovima, usjecima ili na nekim potpornim 
stupovima? 
 
Gordan Maček - odgovor: 
Sve ove prometnice su nastale od postojećih prometnica, teren je zahtjevan:  na 
jednom dijelu će biti usjeci, s druge strane  će biti nasipi. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
To je stvar projekta prometnica, sve se radi na balansu masa, i iskopi i nasipi će se 
pokušati izbalansirati. 
 
Dorijano Zupičić: 
Koja je razlika između  Z3 i Z1? Što to znači? Koja je razlika u odnosu na javno 
stanje? 
 
Tito Kosty - odgovor:  
To je isto javni park ali ima neku određenu temu, može biti igralište za djecu. 
 
Dorijano Zupičić:  
Prije ste rekli da je javni park i da se po ljeti može parkirati na tim mjestima. 
 
Tito Kosty- odgovor:   
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Uz neke određene prometnice, ako imaju takve uvjete, može se parkirati. U principu 
se ne može parkirati uz županijske ceste. Na kraju Girandelle je veliko javno 
parkiralište zbog bližeg pristupa moru za kupače. 
 
Dorijano Zupičić: 
Što to znači: ja ću biti vlasnik terena gdje će biti tematski park? 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Planovi u principu ne ulaze u vlasništvo. Mi smo prije izrade dobili kartu vlasništva 
gdje smo vidjeli gdje je privatno, gdje javno vlasništvo. Zašto da ne stavimo javni 
sadržaj kao školu ili drugo na javno vlasništvo, da ne bi bili prepreka na površinama? 
Respekt vlasnišva! Zato da javne sadržaje ne mećemo na parcele koje su u 
privatnom vlasništu jer do toga neće doći. Respektiramo vlasništva da bi javni objekti 
prošli na toj površini. Danas nema otimanja vlasništva. 
 
Dorijano Zupičić: 
Prikazan je javni park, a parcela je u privatnom vlasništvu. Nije li to u koliziji? 
 
Tito Kosty - odgovor: Cesta može proći preko  tog privatnog vlasništva.  
 
Bernard Santaleza: 
Ovdje se pokazuje kolno pješački prolaz - kolno pješačka ulica. S obzirom da mi 
imamo ulaz u  privatnu obiteljsku kuću, prolazim pokraj restorana "Pentole", imamo 
parkiralište, ako se ovo ukine, ne možemo doći do parkiranja. 
 
Miljenko  Miškulin: 
U ime mjesnog odbora Rapca. Ulaz Rapca pa do Girandelle. Sadašnje parkiralište na 
Girandelli sada zadovoljava i ima dovoljan broj parkirališnih mjesta za sve koji dođu 
parkirati. Ispred mjesnog odbora opet pitam: ulaz u Rabac, sad je tamo dovoljan broj 
parkirališta za sve one koji tu dođu parkirati i spuste se dole na plažu. Rapčani misle 
da je  to prostor koji mora ostati  kao parking prostor, koji mora ostati rekreacioni 
(sportsko-zabavni-parkovi) jer je primjereno udaljen od mora i dosta funkcionalan 
glede mjesta gdje je, u odnosu na more. Sad vidimo da tog parkirališta  kad se počnu 
raditi novi hoteli neće biti. Pitam zašto jer tako misle i kažu Rapčani. 
 
Tito Kosty- odgovor:   
Ponavljam da je dužnost svakog i svakog Rapčanina da na svojoj čestici osigura 
dovoljan broj parkirnih mjesta. Bilo bi dobro da Vi  kao mjesni odbor pobrojite koliko 
ima takvih parkirališta unutar tih  čestica. Ovaj plan obvezuje svakog, pa tako i ove 
hotele, da moraju na svojim česticama osigurati dovoljan broj garažno parkirnih 
mjesta prema uvjetima koji postoje. Inače, i oni su preslikani u odredbe ovog plana. 
Ovo drugo  su javna parkirališta.  Njih ima - članak 68. točno su navedene lokacije i 
broj parkirališta - ukupno 1370 javna parkirališna mjesta i 1480 garažnih mjesta. To 
je između ostalog i na temelju onih primjedbi na prošlom izlaganju kada su glavna 
tema bila parkirališta.  
        
Miljenko  Miškulin: 
Rapčani se sa vama i ovim vašim odgovorom nimalo ne slažu. Mi smo destinacija u 
koju na more dolaze  svi građani Grada Labina, sva labinština i šire od toga, i zato ti 
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parkinzi u Rapcu trebaju, ne zbog mene i mog auta, nego zbog svih koje sam 
nabrojio. 
  
Tito Kosty - odgovor: Šta vi predlažete? Mi smo predložili. 
 
Miljenko  Miškulin: Mi predlažemo da to ostane tako u tim sadržajima. 
 
Gordan Maček - odgovor:  
Ukupno ima 2800 parkirališnih mjesta bez uzdužnog i poprečnog parkiranja. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Onda nek se parkiraju kod groblja, tamo ima još 2000 parkirnih mjesta i idu pješke 
dole. Ne znam kako objasniti ono što je svima jasno. Mi pričamo da je to jedna 
pozicija koja je funkcionalna za sve koji dolaze na more i nemojte ih gurati tamo 
kamo ih nema. Ne govori to Miljenko Miškulin. Ja sam predsjednik mjesnog odbora  
Rapčana i dužan sam to prenijeti. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Šta vi predlažete? Svi su dužni na svojim parcelama osigurati dovoljan broj parkirnih 
mjesta prema propisima, 
 
Miljenko  Miškulin: 
Rabac puca po šavovima glede prometnica, odvodnje sanitarnih, otpadnih i 
oborinskih voda, glede pitke vode. Ne znam što je sa strujom, a mi planiramo nove i 
nove kapacitete, i to na najatraktivnijim prostorima uz more. O čemu mi pričamo. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Grad Labin je zatražio zahtjeve i mi smo za izradu ovog plana dobili zahtjeve svih  
javnopravnih tijela (Vodovoda, Hrvatskih voda, Hep-a, i dr.). Oni su dali svoje 
primjedbe i u skladu sa njima je ovaj plan napravljen i u njega je to ugrađeno. To sve 
piše u planu,treba pročitati. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Pitka voda, u večernjim satima nema vode. Creska ulica – peticija. Kod hotela Apollo 
i ulice Slobode imamo poplave i potoke sanitarnih voda. Idite kod  kuće Mirkovića, 
tamo vam smrdi, kod svjetionika - tamo vam smrdi. Prije nego je Valamar gradio 
hotele, pada napon. Nemojte reći da su stvari riješene, stvari su problematične. 
 
Tito Kosty- odgovor:   
Ne govorim da su riješene nego da osiguramo uvjete u planu u skladu sa 
javnopravnim tijelima. Kad je rađen Prostorni plan Istarske županije definirao je 
maksimalne kapacitete na području  Rapca. Bilo je 2000 smještajnih kapaciteta u 
domaćinstvu, danas ih ima 3004, što je ukupno 64% kapaciteta od Grada Labina i 
PPGL. Znači, predvidjeli su određeni kapacitet, reducirali smo ovaj UPU, Rabac 
smanjuje turistički kapacitet, T2 je maknuta  i turističke zone koje su moguće unutar 
stambene zone Rapca. Pogledajte karte, vidjet ćete rješenja. 
 
Alen Štucin: 
Zašto je postojeće parkiranje maknuto, a predviđena  zona T1 ako se smatra da je 
problem 
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Parkiranje? Predviđate još izgradnje hotela, u planu su bili iznad ceste na Girandelli? 
 
Remiđo Smoković: 
Govorim u ime udruge i u ime građana. Tko gravitira u Rabac? Svi idu autom, čim 
bliže plaži: gosti, Rapčani, iznamljivači i gosti koji su iznad Jadranske ulice i svi ostali 
gosti, svi gosti Labinštine, svi građani Labinštine, okolice, stanovnici Rapca. Pritisak 
cca. 1000 auta dnevno. 
Parkiranje je sad bilo u nekom balansu. Kad se ukine postojeći parking na Girandelli 
imati će nesagledive posljedice. Nema novih parkirnih mjesta. Treba dati rješenje 
zamjensko, to su građani i gosti cijele Labinštine, svi bi htjeli parkirati malo bliže 
moru, a to je ovo parkiralište.  Ako se ovo ukine, gosti više neće dolaziti u Rabac, to 
je problem, prioritet. Treba dati rješenje: ili treba ostati ovaj prostor ili dati zamjensko 
rješenje za više parking mjesta. Kao udruga smo dali primjedbu. U parking kuće naši 
gosti sigurno neće ići parkirati. 
 
Tito Kosty- odgovor:   
U najljepšim centrima ne dolazi se autom do mora ni u jednom mjestu. Zamjenska 
rješenja  su da se mogu negdje drugdje parkirati. Jednog dana će biti vertikalne 
veze, žičare… kao jedina moguća rješenja koja su dugotrajna i ne uništavaju obalu . 
Studija kapaciteta  Instituta za turizam Hrvatske za područje Grada Labina utvrdila je 
da je Rabac ugušen sa tom izgradnjom. Maknuli smo zonu T2 i time smanjili 
kapacitete. 
Apeliram da se ne gledaju rješenja jednoznačno, nego da se pogledaju sve karte i 
tekstovi odredbi. 
 
Miljenko  Miškulin: 
Mi Rapčani mislimo da je to još jedan visoki standard koji Rabac još uvijek ima, da 
ako je tu parking, mogu doći, parkirati se i sa svojom djecom - familijom pristupiti 
moru. Osim parkiranja tu bi trebali biti i zabavni parkovi, sportski tereni, da to bude 
jedan lijep centar u koji je ugodno dolaziti. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Vezano za parkiranje, veliki problem Rapca, ja razumijem i mjesni odbor i probleme 
Rapca. Razumijem i probleme Starog grada. Ne govorimo o nekim namjenama koje 
će se privremeno koristiti. Tamo postoji nasipano parkiralište, ono je trenutno dobro 
jer je prostor blizu mora.         
S gornje strane pronalazimo rješenje za parkirališta. Trebali bi te najatraktivnije 
prostore dati ljudima, a ne automobilima. Da ćemo cijeli ovaj prostor sačuvati za 
parkiranje, onda ovdje ne govorimo o nikakvom planiranju. Za gornje zone - slažem 
se u tim gornjim zonama pronalazimo rješenja, ali sve što je blizu mora, cilj bi nam 
bio da maknemo parkiranja. Planski stavljati u ovakve zone parkirališta, onda ne 
trebamo donositi ovaj plan. 
 
Mirković Mihajlo: 
Postavlja tri pitanja: 
1. Pumpna stanica – pročišćivač: da li je to samo pumpna stanica ili? 
2. Predio kod groblja - u tom dijelu je postojeći parking i jedna mala zelena površina 
gdje je predviđen nastavak parkinga. Mišljenja sam da bi u tom dijelu trebalo 
napraviti dječje igralište. Djece ima mnogo, niti jedno dijete nema se gdje igrati. To je 
lijepo mjesto, a radi se parking. To je savršeno mjesto za igralište. 
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3. Benzinska pumpa na rivi - na sastanku je bilo govora da benzinska pumpa ne 
može biti bliže od 200 m od naseljenog mjesta i zato da će se raditi u Plominu, a ne u 
Rapcu. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
1. U razgovorom sa Vodovodom Labin odlučeno je da bi se iskoristio postojeći 
pročišćivač kod St. Andreje. Vodovod Labin će se još očitovati. Potrebno je dignuti 
pumpe za prepumpavanje otpadnih voda na više kote, na glavni kanalizacijski 
koridor. 
2. Zeleni prostor kod groblja. Na zahtjev građana je prošireno u parkiralište, nisam 
siguran da je to mjesto baš prikladno za dječje igralište, ovim planom prije je bila 
predviđena zelena zona. 
3.benzinska pumpa na rivi - zahtjev za status luke iz Županijskog plana da luka 
Rabac ostane luka za javni promet - lokalnog značaja. U Županijskom planu traži se 
da benzinska pumpa ostane, u svim dosadašnjim planovima bila je predviđena.  
 
Mirković Mihajlo: 
Benzinska pumpa je vrlo bitna. Riva je opterećena sa jako puno brodova. Jednom 
Rapcu treba benzinska pumpa. Ako se može, radimo je u Rapcu, a nemojmo je raditi 
u Plominu. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:  
Benzinska pumpa je unutar građevinske dozvole za luku. 
 
Tito Kosty - odgovor: 
Županijski plan je odredio status luke Rabac i odredio je da ima benzinsku pumpu. 
Predvidjeli smo da tu bude jedan spust iz ulice Slobode koji dolazi do lokacije gdje bi 
se tankovi trebali ugraditi. 
 
Jasminka Radolović: 
Kroz Cresku ulicu treba ići glavna prometnica. Da li je moguće drugo rješenje? 
Jedna parcela u Lošinjskoj ulici se koristi kao parking. Zahtjev stanara je da ostane 
parking. Stanari su reagirali kroz primjedbu. Da li je moguće naći neko drugo 
rješenje? 
Gordan Maček - odgovor: 
Creska ulica je najkvalitetnija, najbolja ulica za prijenos prometa prema gornjem 
Rapcu. Cilj je da se cijeli promet razvodni, da cijeli Rabac ne visi na jednom ulazu i 
izlazu iz Rapca. Creska ulica  je građena u tu svrhu. 
Parkiralište u Lošinskoj ulici nije uređeno. Prometnice niže kategorije uz sam kolnik 
moći će se poprečno i uzdužno  parkirati,  ukoliko postoje prostorne mogućnosti. 
 
Jasminka Radolović: 
Građani su tražili da se na početku i na kraju svake ulice osigura neki parking, da se 
ulice rasterete. Naše ulice nisu tako prometne. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor:   
To se može dozvoliti gdje postoje prostorne mogućnosti. Parkirališta će ići poprečno i 
uzdužno. Gdje god je moguće kroz projekat rekonstrukcije raskrsnica i prometnica 
osigurati će se parking. Kroz projekt prometnica osigurali smo dovoljan broj parkirnih 
mjesta, nažalost prostorne mogućnosti su skučene. 
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Na Girandelli, iznad ceste, u dva nivoa, sasvim je dovoljno mjesta za parkiranje. 
Dokle god se ne realizira planirana namjena mogu se koristiti postojeća. 
 
Nevina  Miškulin: 
Kada je bio prezentiran projekt prezentaciji je prisutvovalo 250 Rapčana, 
gradonačelnik, zamjenici. Građani su samoinicijativno detektirali probleme koji tište 
Rapčane: da riva bude oslobođena od automobila - danas je puna automobila, ništa 
se nije napravilo- da ne smije biti benzinska pumpa. To je bila jedna lijepa 
prezentacija.  
Kakvo je sad stanje u Rapcu? Na ulazu u Rabac trebala bi biti rampa:"slobodno-nije 
slobodno", u velikom je raskoraku od onoga što imamo i kad će se više realizirati. U 
Rapcu ne možete hodati ulicom Slobode - gorući su problemi koji se dešavaju. 
Kada sam se uključila u predizbornu kampanju iznijeli smo program koji se temelji na 
tome  da nije prioritet kružni tok. Ono što smo se mi zalagali je da se naprave takvi 
projekti: novac namijenjen gradnji garaža i parkirališta prenamjenio bi se za besplatni 
autobus za sve građane, da se omogući vožnja tokom cijelog dana.  Potrebna je 
studija, ako se desi neka veća nesreća onda nema pristupa Rapcu. 
 
Tito Kosty - odgovor:  
Bilo bi pametno sugerirati Gradu Labinu da se napravi jedna sveobuhvatna studija, 
da se vidi u šta je pametnije ulagati novce. 
 
Anamarija Lukšić - odgovor: 
To nije problem samo u Rapcu danas – sutra, to je problem i u Labinu. 
 
Alen Štucin: 
Prije par godina imali smo mali autobus u Rapcu. 
 
Daljnjih pitanja ni primjedbi nije bilo. 
Silvana Fable -  zaključila je raspravu  
Javna rasprava završila je u 20,10 sati. 
 
Zapisnik sastavila: 
Marina Poldrugo 
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